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oBA PHoENlx VALLEY REslDENcE siTEsi
L9.Lo.2024 TARiHLi KAT MALiKLERi oLıĞaııı GENEL KURUL ToPLANTlsl TUTANAĞl

Alanya oba mahallesinde bulunan oBA PHoENlX VALIEY REslDENcE sitesinin 634 sayılı KAT MÜLK|YET| xaııuıııu ve düzenleyici diğer kanunlara
ve site yÖnetim planına uygun olarak hazırlanmış olan olağan kat malikleri genel kuruIu davetiye ve gündeminin L7.og.2024 tarihinde kat
maliklerine Posta iIe taahhütlü olarak gönderildiği, ayrıca site ilan panolarına, apartmanın girişine asıldığı tespit edilmiş olup; ilk toplantının
19,t0.2024 tarihinde, Çoğunluk sağlanamadığı takdirde ikinci toplantının 26.L0.2o24 tarihinde, sitenin kafeterya alanında saat 14:OO,da
YaPılacağının tüm maliklere bildirildiği tespit edilerek Kat Malikleri Genel Kurulu toplantısının yapılması için gerekliyasal şartların yerine getirilmiş
olduğu teyit edildikten sonra gündem maddelerinin görüşülmesine geçildi.

ToPtANTl GÜNDEMi
1. Açı|ış ve kat malikleri yoklaması

2, Kürsü başkanı ve yazıcının seçimi
3. 2023-2024 Yılı Yönetim Raporunun Sunumu
4, 2023-2024 Finansal Raporunun sunumu ve onaylannıası
5. Yönetim Kurulunun Seçimi
6. yöneticininyetkilendirilmesi

7. Denetçilerin seçimi

8. 2074-2025 Yılı Bütçesinin sunumu ve onaylanması
9. Öneri ve teklif|er

10. Açıklamalar
11. 2025 Yı|ı Genel Kurul Toplantısı tarihinin belirlenmesi
12. İyi dilekler ve kapanış

Toplantl 19.Lo.2o24 Cumartesi günü saat 14:OO'de siteye ait kafeterya alanında gerçekleşmiştir. Katılması gereken 72 bağımsız bölüm kat
malikinden 28 daire sahjbi asaleten, 2L daire sahibi ise vek6leten toplantıya katılım sağlamıştır. Toplamda 49 kat malikinin katılıyla gerekli
Çoğunluk sağlanmıŞ Ve toplantlnln yapılmasına geçilmiştir. Maliklere kürsüye başkanlık etmek isteyen olup olmadığı sorulmuş ve kürsü
baŞkanlığına ELMİRA GÜRSES oy birliği ile seçilmiştir. Yazıcı olarak oy birliği ile Enes ylLMAZ seçilmiştir.

3,2023-2024 YlLl YöNETiM RAPoRU sUNUMu VE oNAYLANMASl
Yönetim adlna söz alan REŞ|T YlLDlRlM, oBA PHoENIX VALLEY sitesinde 2023-2024 yılında yapılan faaliyetleri, duygu ve düşüncelerini sıtenin
Yararlna neler YaPıldlğını, Yıl iÇinde karşılaşılan olumlu-olumsuz durumlar hakkında kat maliklerini bilgilendirdi. Kat maliklerine sormak istedikier]
soru olup olmadığı soruldu. 2023-2024 yllı yönetim raporu oylamaya sunuldu. Yönetim raporu 00 ret ve 49 kabul oyu alarak oy birliğiyle kabul
edildi. Yönetim geçmiş dönem için ibra edildi.

4.2023-2024 FiNANSAL RAPoRUNUN sUNUMU VE oNAYLANMAsl
Kürsü baŞkanı Elmira Gürses, kat maliklerine toplantıdan bir hafta önce sunulan ve yine toplantl sırasında dağıtılan gelir gider çizelgesine dikkat
Çekerek, gerekli aÇlklamalarda bulundu. Kat maliklerine yıl içinde yapllan toplam giderin 2.3gg.636,24 TL olduğu, yıl içinde tahsil edilen toplam
ge lirin; 2.370.865,45 TL olduğu, site yönetim hesabın ın şu an 3L.229,22 TL a rtıda olduğu ayrıntılı şekilde açıkla ndı. 24.og,2024 itiba riyle 01.1o.2023
-30.09,2024 dönemine ait henüz toPlanamamış 36.595,40 € aidat olduğu ve aidatını ödemeyenlere toplantıda alınan yetki ile dava açı|acağı bilgisi
verildi. Kat maliklerine raPoru incelemeleri için 5 dk. süre verildi. 5ürenin sonunda kat maliklerine soruları olup o|madığı soruldu.

l, B-3 numaralı daire sahibi arıtma filtrelerinin ne zaman değiştiğini sordu. yönetim adına söz alan REşiT ylLDlRlM sitenin kanalizasyon
ÇıkıŞından gelen kokunun yapılan müdahalelerle tamamen kesilmecliği ama büyük ölçüde azaltıldığını açıkladı. Bu çıkışa belediyenin
sıkllkla mentolleme iŞlemi yapması gerektiği ama bunun gerekli sıklıkla yapılmadığı belirtildi. E-3 numara tarafından sitenin kanalizasyon
ÇıkıŞına ters valf yapı|ması önerildi. Yönetimin bu konuyu araştırıp çözüm bulmasına karar verildi.

2. C-30 numara|l daire sahibi araç giderleri içerisinde neler olduğu soruldu. Kendisine yıl içerisinde araç giderleri altında yapılan tüm
harcamalar okundu.

3. A-9 numaralı daire sahibi yönetim ücreti ile ilgili açıklama istedi. Kendisine yönetim ücretinin kapsadığı hizmetler açıklandı.
A-9 numaraYa ayrıca SGK giderlerinin anlamını sordu, Kendisine SGK'nin çalışan personelin iş sigortası olduğu açıklandı.

D-3 numaralı daire sahibi toplantıya katıldı.
2023-2024 yılıfinansal raporu baŞka soru gelmemesl üzerine oylamaya sunuldu. Finansal rapor0O ret ve 50 kabuloyu alarak oy birliyle kabuIedildi.
Yönetim geçmiş dönem için ibra edildi.

4, A-9 numarall daire sahibi Transfer aracının kime ait olduğunu sordu. Siteye transfer servis hizmeti veren aracın müteahhit şirkete ait
olduğu, ancak aracln kullanılması iÇin ilk yıl hiçbir ödeme almadık|arı, sitenin sadece aracın turizm taşıma belgesi ücreti, yakıt ve
sigorta/bakım masraflarını karşıladıkları açıklandı.

5. YöNETiM KuRuLuNUN sEçiLMEsi
Kat maliklerine 2O24-2O2S yılı için yönetici olarak bir önceki yıl ki görevine devam edecek olan HALiL ignngirM DAyE,ye eşlik etmek uzere \,1o.€i rıa

kuruluoluŞturabilecekIeri Veyönetimkurulunaadayotmakisteyenolupolmadığl soruldu.Başkaadayçıkmadığı içinE_3numaralıdairesah,3 HALiL
ieRaHiıM DAYE yönetici olarak oylandı. Yapılan oylama sonucunda oy birliğiyle yönetici olarak HALiL ignnHiıVü DAYE seçildi ve siteyi münferiden
temsile yetki verildi.

634 no'lu Kot MülkiVeti Konununco kot molikleri kurulunco seçilen yönetici Halil ibrdhim Dğye münferiden; kot molikleri kurultınco verileıı kaİarlorın yer,.e o?( . - ::
onogoyrimenkulüngoyesineuygunolorakkullonılmosı,kortınmosı,bokımıveonarınııiçingerekeııtedbirlerinolınnıası;anogoyrimeııktılünsiqorto
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ilgilendiren tebligotın kobulü; dnogoyrimenkulü |lgilendiren bir sürenin geçmesinden veyo bir hokkın kaybına meydan vermeyecek gerekli tedbirlerin olınnıosı;

6. yö netici n i n vetki le ndirilmesi :

Sitenin sevk lrodesini yopmoyo, personel ile ilgili tüm işleri yapmoyo, bonkolorda site odüno hesap açmaya, site odıno evrak imzolomoyo, poro yotürmoyo, poro çekmeye, site
odınooidotlorıtoplomoyo,zomonındoödenmeyenaidotloriçlnavukottutmoycı, ydsdltokipydpmoyoveoidotıntahsiledilmesiomocıylodovooÇmaya,oBAPHoENtxVALLEY
RESIDENCE s|tesi odüno borÇlor ve alacoklor ile ilgili Avukot Tutma, Avukoto yetki verme ve tüm hukuki işlerle, diğer tüm resmi ve özel kurumlordo temsil, tokip ve

ettirmeye, internet Bankocülığındon işlem yapmoyo, ss( Ve s6^, Vergi Doiresi, Mahkeme, icra Doireleri, Eınniyet Müdürlüğü, Jondğrmo, PTT, Moli idareler, Bölge Çolışıno
Müdürlüğü ve Soslol Kurumlor, Bonkolor, Belediyeler, Topu Dairesi, Noter, TEDAŞ, CK Akdeniz Etektrik Dağıtüm İirmosında, ASAT 5u Doğıtım firınosındo, Türk Telekom ve diğer
tüın resmi kurum ve kuruluşlor nezdinde sitemizi her konudo temsil ve ilzomdo STAY PR1PERTY firması yetkiti|i 51655492962 T.c. kimlik numorolü HALIL \BRAHiM DAYE'ye
münferiden yetki verilmesi oy birliği ile kabul edildi.

7. DENETçiLERiııı srçiı_ıvırsi
2023-2024 dönemi için sitenin hesaplarını denetleme, yönetim kurulunun harcama ve işleyişinl kontrol etmek için seçilen denetçi C-10 numaralı
daire maliki AYGERiM YEŞiLÇiMEN'in 2024-2025 dönemi için de aday olmak istediği belirtildi. C-1O numaralı malik AYGERiM YEŞiLçiMEN aday
oldu Ve oy birliğiyle 2024-2025 yılı için OBA PHOENlX VALLEY RESlDENCE sitesinin denetçisi olarak seçiIdi.

8.2024-2025 Y|L| BÜTçEsiNiııı suııuıvıu VE oNAYLANMAS|
Kürsü baŞkanı kat maliklerine dağıtılan O1".I0.2024 - 30.09.2025 dönemi tahmini bütçe tekliflerini göstererek, bütçeleri kısaca özetledi. Kat
maliklerinin isteği üzerine eşit dağılımlıve daire büyüklüğüne göre paylıbölünmüş iki ayrı bütçe hazırlandığı ve kat maliklerinin istedikleri arasında
seÇim yapabilecekleri açıklandı. Kat mallkIerine tahmini bütçeleri incelemeleri için süre verildi, ardından bütçe ile ilgili herhangi bir soruları olup
olmadığı soruldu.

1. C-3O ve C-21 numaralı daire sahipleri araç giderlerinin çok olduğu belirtti ve transfer aracının kaldırılmasını önerdi. Bu öneri için oylama
YaPllmasına kara verildi. Transfer servisi hizmetinin devam etmesini isteyenler 21, transfer servisi hizmetinin l<aldırılmasını isteyenler 13
oy kullandı. Transfer hizmetinin devam etmesine oy çokluğuyla karar verildi.

2. B-9 numaralı daire sahibi site servis aracının günde 5 defa kullanıldığını belirtti ve buna ek olarak grupların istedikleri yere
götürülebilmeleri için taksi gibi kullanılabilir mi diye sordu. Site aracının özel ihtiyaçlar halinde kullanılamayacağı açıklandı.

3. C-30 numaralı daire sahibi 1önceki yıldan toplanmayan yüklü aidat borcuna göre bütçenin düşürüp, düşürülemeyeceğini sordu. Kendisine
sitenin bir sonraki dönem bütçesinin bunu göz önüne alarak planlandığı, henüz yapılmamış olan cari ödemeler olduğu ve önümüzdeki
yılda beklenen enflasyon oranlarının da bütçeyi etkilediği hatırlatıldı.

BütÇe ile ilgili başka bir soru ge|memesi üzerine bütçeler oylandı, eşit paylı bütçe 35 oy, paylı bütçe 13 aldı. Eşit paylı bütçe genel kurul tarafından
oy çokluğuyla kabul edildi. Kabul edilen bütçe aşağıdaki gibidir.

0L.Lo.2o24 - 30.09.2025 DÖN EM İ BÜTçEsi

Daire Başı Tı nacak Aidat
1+1 Daireler
2+1 Daireler
2+1 Dubleks Daireler

1 Daireler

YÖNETi ULU BAŞKANl
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9, öNERi VE TEKLiFLER

L E-3 numaralı daire sahibi transfer aracı için ileriki dönemlerde kira ödemek yerine aracın site müteahhit firmasıncaı s:: 3: -: : j:
alınmasını önerdi.Uzungörüşmelersonundayöneticiye34tKZ899plakalı araçveyamuadili başkabiraracınsatınalınrnas cn;:-:,
PiYasaaraştırmasınıyapması veAralıkayındamaliklerintekrartoplanarakalınanteklifleregöreseçimyapmasınaoybirliğiylekarar,.:- 

ı

Sjtenin halihazırda kullandığı transfer aracınıtahsis eden TOPRAK GRUP yetkilisi BİLAL TopRAK, bu süreç tamamlanana kadar a-e: :

siteden kira almayacaklarını bellrtti.
2. A-7 numaralı daire sahibi, C Blok arka tarafında bloğun içine girmek için çimlerin üzerinde devamlı yürünen bir yol olduğu ve buraya ., 

=,

kullanımı için taş dökülmesi istedi. Bu öneri oy birliğiyle onaylandı.
A-7 numara ayrıca sitenin dış ışıklandırmasının bazı yerlerde çalışmadığını beliıtti. Müteahhit firma yetkilisi BİLAL TopRAK, bu soru:,
farkında olduklarını, elektriksel birsıkıntı olduğunu ve giderilmesi için üzerinde çalıştıklarını belirtti.

3. B-9 numaralı daire sahibi sauna saatlerinin karma kullanımı arttıracak şekilde güncellenmesi istendi. Sauna saatlerinin üç saat erkekleı
üç saat bayanlar ve üç saat karışık kullanım olarak belirlenmesine karar verildi.

4. B-3 numaralı daire sahibi ve diğer birkaç daire sahibi balkonların camekan olarak kapatılmasına izin verilmesi istedi. Balkonların
kaPatılmasına tüm balkon kapatma sistemlerinin yönetimin beIir|ediği giyotin sistemle olması ve aynı renk, aynı modelve tasarım
olmasl Şaıtıyla oy birliği ile izin verildi. Yönetlme bu konunun araştırılması, proje çizilmesi ve birfirma ile anlaşması için vetki verildi.

5. B-9 numaralı daire sahibi sitede paratoner olup olmadığın sordu. Kendisine site yüksekliğinin paratoner kurulmasını gerektirecek kaclaı
olmadığı Ve paratoner konulduğu halde, siteye düşen yıldırım sayısınIn aslında artacağı açı|<landı.

6. Site personel ve yönetim sorumlusu REŞİT YlLDlRlM söz alarak site görevlisi Turgay Beyin özverili çalışması ve işinin ağırlığından
bahsederek bu personelin maaşının aylık 30.0OOTL olmasını önerdi. Bu öneri kat malikleri tarafından oy birliği ile kabul edildi.

7. A-7 numaralı daire sahibi hamam da küf olduğunu ve sorunun ne zaman giderileceğini sordu. yönetim adına söz alan REş|T ylLDlRlM
izolasyon Çalışması yapıldığını, bu böIümün tamirattan sonra kapatılacağı açıklandı. Sorunun devam etmesi halinde usta çağırılıp en
uygun çözümün sağlanacağı açıklandı.

8. B-3 numaralı daire sahibi site girişinin batı tarafında bulunan virajlı yolda hızlıaraç kullanımını engellemek için her iki yöne de birertan
kasisYaPılması istedi. Yönetici bunun Belediye'ye sorularakyaptırılabileceğini belirtti. Bu çıkışa ayrıca ayna eklenmesi araştırı|acal<.

9. Sitenin A bloktarafında site arsası dışarısında bulunan yeşil bahçelik alana barbekü alanı yapılması için Belediye ile görüşülmesi istendi
]"0. B-3 numara iç alana elektrikli mangal konulmasını istedi. Bir önceki maddede görüşülen barbekü alanının sağlanması halinde buna

gerek olmayacağına, bu sebeple bu konunun şimdilik beklemesine karar verildi.
11,. 

^-7 
numara açık havuzun l<ış ayında boşaltılmamasını istedi. Havuzun zaten boşaltılmayacağı açıklandı.

1,2. 
^,7 

numara dıŞ cephe boyasının kirli olduğunu ve temizlenmesini istedi. Müteahhit firma bu konu da araştırma yapıp siteye bil
vereceğini beIirtti.

10. AçlKLAMALAR
1. Site yönetimlerinin ortak alan sigortası yapma zorunluluğu anlatıldı.
2. Ev sahiplerinin karşılaştıkları herhangi bir oIumsuz durumda yönetime bilgi vermelerinin önemi anlatıldı.

tl,2025 YlLl GENEL KuRUL ToPLANTlsl TAR|HiNiııı srLiRLeNıVesi
2025 Yll genel kurul toplantısının 18.10.2025 tarihinde yapılması önerildi. Öneri oylamaya sunuldu ve oy birliğiyle ile kabul edildi.

12. iYi DiLEKLER VE KAPANlş
Kürsü baŞkanı Elmira Gürses kat maliklerine katılımları için teşekkür etti ve genel kurul toplantısı sona erdi.

vöıırriv «\' \U BAŞKANl
pHOENix vALLEy REslDENcE sirısirıırs&ııııı{nz
A,B,C,D VE E BLoKLARlvörurriciııĞi lJ ll , l
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